## 憑成功登記之澳門商業銀行信用卡於推廣期內作4筆或以 上海外零售簽賬或海外旅行相關簽賬滿指定累積金額, 即享 高達 3400現 金回贈!

Register your BCM Credit Card and make 4 transactions of overseas retail spending or overseas travel related spending with accumulated designated amount during the Promotion Period to enjoy Cash Rebate up to \$400!

指定累積簽賬金額 (澳門幣/港幣)* Accumulated Designated Spending Amount (MOP/HKD)*	現金回贈 Cash Rebate
🔅 \$2,000 - \$3,999.99	3%
—————————————————————————————————————	8%

\*每筆發展金額必須為澳門幣/港幣100圓或以上方可作有效累積金額計算。合資格交易將完全由本行酌情決定及根據Visa國際組織/Mastercard Asia/Pacific (Hong Kong) Limited/銀聯圖 際之商戶編號醫定。推審期內每位客戶最高可換領澳門幣/400圓之現金回臘。

Each spending transaction must be MOP/HKD100 or above in order to be eligible for the spending accmulation. Transaction eligibility shall be determined at the sole and absolute discretion of BCM bank according to the mechanic codes issued by Visa international/ Mastercard Asia/Pacific (Horg Kong) Limited/ UnionPay International. Each customer is limited to entitle to a maximum of MOP400 Cash Relate during the Promotion Period.

推廣期 Promotion Period : 08/07/2023 — 13/08/2023	登記方法 Registration Method :	묘	編上登記 Register online at www.bcm.com.mo	
				- 12

保款及期間:1,「幅获今夏姜振獎賞」("本進黨")之推黨期由2023年7月8日至2023年8月13日。包括首席期日("推廣期")。2.本推廣只國用於潮門商業銀行部份有限公司("本行") 登出之信用+次及報營大包括本中及制量本)("合資格信用 本")。3.客戶周於攝調的為內所特点全質都信用+於太子探摸進行"建达力可参加本推過"士车及测量+消费"之量2。金融是这不扩充交量。4.本推展只國防於首次200名已是让之客所("客戶")。8.本推算之合錄於全級防控機構的 情書或以下之条類認知之物的行號者。 "就公司"可重建是《在約2回志、交融原因到2面前的比較。"含質称及多")的合資食及服用之產和生产成作情況注之取得以"AmadPace (http: AmadPace (



www.bcm.com.mo TeleBCM 商業理財通 8796 8888

大 新 朝 行 集 團 梁 直 Member of Dah Sing Banking Group





## 挪亞教育城

澳門商業銀行信用卡X挪亞綜合教育城快樂學習之旅

BCM Credit Card X NOAH EDU City Chill Learning Journey

獨家課堂優惠

Exclusive lessons offer

詩篇 STELLA 舞集 Stells & Artists

由即日起至2023年8月31日,澳門商業銀行客戶於 挪亞綜合教育城內之各教育中心及其分店即享多重 優惠:

From now on until 31 August 2023, BCM customers can enjoy the exclusive offers at merchants in NOAH EDU City and their branches :



## 由即日起至2023年12月31日,憑澳門商業銀行信用卡於 六福珠寶簽賬購買指定商品可尊享以下優惠:

From now on until 31 December 2023, BCM Credit Cardholders can enjoy the exclusive offer at Lukfook Jewellery:





Doraemon

8% off upon purchase of any Diamond, Natural Fei Cui (Jadeite), Gernstones, Pearl or Karat Gold items



保健及補用: 1. 在高期由車日起至2023年12月31日止: 2. 以上零惠只逾用於法門所某無行役份者很公司(「本行」)發 出之信用中双部署中(包括主中双附属中)。 3. 客户必须以澳門商業銀行信用中原語方可享用以上優惠。 4. 此優惠不應 用於定價、轉價、導空價、程程、資金、如金及給給的品。 5. 優惠只給用於否念特別行政區或幾門時別行政區之六福時 暂分店。 6 信息不可说接现主动其他语名同时使用。 7 本行對古國是次在國活動之脈將及除品質素和不負責。 8 本行 及入循球管保留使用此概要之策修法成重。9.本服整/蛋品不是以联盟的人士為目標。10.本行及入初珠胃保留還针多改 任何細則及條款之輩利,而要須事前通知。11.中,英文本若在文卷上零任何分歧,板以中文為準。

Local sector bases and it in momenta that is 11, 44 × 78.22.52 ETEX as 125 \* 7141078 × 80.04 × 22.54 ± is Terms & Govertows: 1. The Periodical Petiod is from owner until 31. Decervate 2023. 2. The above their is applicable to that Code Cards and 6. So madd Cardet Cards (including supportempting Card) assay Bernes Camerool 60. Moreal, 32.4. (PSM) berly 3.2. Cardivatives most settle payment with 300. Credit Card to may be done offers. The offers in ord epiciable to the effective cards of the card of the card to make the card to make the card to make the settle settle cards and canada be used in comparison and drive processions of the rate of the card to make the settle settle cards and canada be used in the card of the dost the Gard to make the card to the card to make the settle settle settle settle cards and cards and the card to card card to dost the GM benefit and cardota been been were being that the field decises. The settle cardita decisions with only provides 11.10. BeN bank and cards the beefiting settlement for The pay of the settlement of these terms and cordinate with only forms of the transmission of the tran



は我記之後が決ま録。7. 4.35%之後不不以以後認力人大力目前。6. 4.51公父期時後日期に彼女は何以以以我記之様 利、市場合に前後34、9.41-次父ネ弟行く及出下省行分けを一般に以入及場。 Errors & Candidons 1. The Foundation Pecial Is frammer and 13 December 2023. 2. The abase offer is applicable to all Credit Cards and Cabeneod Cards Cards (rectaing Supplementary Card) issue by Bance Connersial de Massa, 5.4. (1927) Bank), 5. Cardsoffers muse cards payment with ESM Cards Cards (english acade offs. 4. fland errors hou and no card and for offsets and summores 1.5. EAM Sarks accepts no Isabity for the servere and policy for early the server and policy for the first offsets and summores 1.5. EAM Sarks accepts no Isabity for the servere and policy for the server for the server

Ministry of Decision The man of Decision The man of Decision The Ministry of Decision Counter of Decisi



立即網上申請

Apply New